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Abstract (en)
[origin: US2016015583A1] An adjustable support device adjustable by an electric motor, for supporting padding of seating or reclining furniture
has an outer frame and a base body having at least two support parts. The two support parts are adjustable relative to one another. An adjustment
element, which is in drive connection with a drive unit, is associated with at least one of the adjustable support parts. The adjustment element is a
pivot lever which is pivotable under the traction effect of a pull cable of a Bowden cable, and the pivot lever is pivotably connected to the associated
support part, and is supported on a support situated on the outer frame. Or the pivot lever is pivotably connected to the outer frame, and with its free
end forms a support for the support part to be adjusted.

Abstract (de)
Eine elektromotorisch verstellbare Stützeinrichtung zur Abstützung einer Polsterung eines Sitzund/oder Liegemöbels weist einen Außenrahmen
14 und einen Grundkörper 4 auf, der wenigstens zwei relativ zueinander schwenkverstellbare Stützteile 6, 8 aufweist, wobei wenigstens einem
zu verstellenden Stützteil 8 ein Verstellorgan zugeordnet ist, das mit einer Antriebseinheit 18 in Antriebsverbindung steht. Erfindungsgemäß ist
das Verstellorgan ein unter der Zugwirkung eines Zugseiles eines Bowdenzuges verschwenkbarer Schwenkhebel 108, wobei der Schwenkhebel
108 schwenkbar mit dem zugeordneten Stützteil verbunden ist und sich an einem Auflager abstützt, das an dem Außenrahmen 14 angeordnet ist
oder der Schwenkhebel 108 schwenkbar mit dem Außenrahmen 14 verbunden ist und mit seinem freien Ende ein Auflager für das zu verstellende
Stützteil 8 bildet.
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